
 
 

Van der Valk Hotel Eindhoven:  
“De mensen zijn helemaal ingeburgerd in ons bedrijf” 
 
Van der Valk behaalde de afgelopen jaren al diverse titels op het gebied van 
duurzaam ondernemen. Het is niet verwonderlijk dat ook maatschappelijke 
verantwoordelijkheid hoog op de agenda staat in de bedrijfsvoering van de 
hotelketen. Van der Valk Hotel Eindhoven maakt dat onder andere zichtbaar met de 
medewerkers met een afstand tot de arbeidsmarkt die zich inzetten in de catering 
en de wasserij. Deze medewerkers zijn bij Van der Valk gedetacheerd. 
 
Rick Polman, directeur Van der Valk Hotel Eindhoven: “We hebben bekeken waar we 
medewerkers met een afstand tot de arbeidsmarkt konden inpassen. Dat bleken de 
wasserij voor bedrijfskleding en het bedrijfsrestaurant voor de eigen medewerkers 
te zijn. Sinds 2013 zijn vier medewerkers daar nu dagelijks van half 6 's ochtends 
tot half 9 's avonds hét aanspreekpunt voor het personeel van het hotel.” 
 
Meer dan alleen maatschappelijk 
Van der Valk Hotel Eindhoven levert door deze detachering een bijdrage aan 
maatschappelijk verantwoord ondernemen en maakt een bewuste keuze om een 
goede balans te vinden tussen People, Planet en Profit. Dat is niet het enige 
voordeel, vindt Rick Polman: “Aan de detachering zijn voor ons ook financiële 
voordelen verbonden. Ik noem dit: ondernemen met de portemonnee op het hart.” 
Aan de detachering zijn verschillende subsidies en premiekortingen verbonden en 
de financiële risico’s bij ziekte of arbeidsongeschiktheid zijn gedekt.  
 
Honderd procent 
“Het is fantastisch om te zien hoe we nu op elkaar ingespeeld zijn en hoe de 
samenwerking verloopt,” aldus Rick. “De facilitaire diensten zijn gedetacheerd, 
zodat ons reguliere personeel alle gastvrijheid kan verlenen aan onze gasten. De 
medewerkers met een afstand tot de arbeidsmarkt worden strak en goed begeleid, 
want aan hun taken zijn hoge kwaliteitseisen verbonden. De mensen zijn happy en 
helemaal ingeburgerd in ons bedrijf. En - dat is voor mij het belangrijkst - ons 
reguliere personeel is erg blij met de wijze waarop het gaat.”  


